
 

 

 

konaného dne 10. 9. 2015 v  18.00 hodin  

na adrese Praha 2, Wilsonova 2 
 

 

 

 

 

 

Z Á P I S 
z jednání Odvolací a kontrolní   

komise Českého svazu házené 
 

 



Přítomni: 

Ing. Eva Hacklová 

Mgr. Ivana Sládková 

RNDr. Ing. Zbyněk Voráč 

JUDr. Josef Skácel 

Ing. Jiří Opava 

 

 

1.  Zahájení jednání 
 

Jednání bylo zahájeno v 18.00 hodin JUDr. Josefem Skácelem členem, jenž ve volbě 

získal nejvíce počet hlasů, který po přivítání přítomných účastníků jednání konstatoval 

přítomnost celkem 100% členů komise v okamžiku zahájení jednání, a tudíž je 

jednání usnášeníschopné, neboť podle čl. X odst. 10. 2 stanov Českého svazu házené 

stačí k usnášeníschopnosti jednání přítomnost nadpoloviční většiny členů OKK.  

 

2.  Volba orgánů Odvolací a kontrolní komise 
 

Mgr. Ivana Sládková přednesla návrh na volbu orgánů Odvolací a kontrolní komise, 

když navrhla.  

za předsedu Odvolací a kontrolní komise -  JUDr. Josef Skácel 

za místopředsedu Odvolací a kontrolní komise - Ing. Jiří Opava 

 

Mgr. Ivana Sládková vyzvala členy, aby hlasovali o volbě orgánů podle jednotlivých 

funkcí. 

 

Následovalo hlasování.  

 

Pro zvolení předsedy Odvolací a kontrolní komise JUDr. Josefa Skácela vyslovili: 

souhlas   4  členové  

nesouhlas   0  členů  

zdržel se   1 člen    
 

Pro zvolení místopředsedy Odvolací a kontrolní komise - Ing. Jiřího Opavy vyslovili: 

souhlas   4  členové  

nesouhlas   0  členů  

zdržel se   1 člen    

 

Mgr. Ivana Sládková konstatovala, že všichni navržení kandidáti byli zvoleni do 

navržených orgánů. Současně vyzvala zvolené osoby, aby se ujaly výkonu svých 

funkcí. 

 

 

 

 

 



3. Diskuze  
 

JUDr. Josef Skácel vyzval přítomné členy k diskuzi na téma koncepce a obsahu 

činnosti Odvolací a kontrolní komise kdy zejména přečetl základní ustanovení stanov 

Českého svazu házené týkající se Odvolací a kontrolní komise, přičemž současně 

konstatoval, že rozsah činnosti Odvolací a kontrolní komise je ve stanovách určena 

velice obecně a je nutné zadat přesná pravidla fungování komise.  

K tomuto se přihlásil Ing. Zbyněk Voráč a poreferoval, jak fungovala dosavadní 

kontrolní a revizní komise Českého svazu házené, v čem vidí nedostatky a v čem 

naopak přínos pro nově zvolenou komisi. 

 

Ing. Eva Hacklová navázala na referát Ing. Zbyňka Voráče a navrhla, aby si komise 

sama schválila organizační řád, v níž budou přesně vymezeny kompetence Odvolací a 

kontrolní komise. 

 

Ing. Jiří Opava podrobně rozebral problematiku transparentnosti činnosti Odvolací a 

kontrolní komise ve vztahu ke třetím osobám., zejména pravidla přijímání podnětů od 

třetích osob, kontaktní osobu pro příjem podmětů. Současně převzal na sebe veškerou 

komunikaci se sekretariátem Českého svazu házené, jakož i zajištění aktualizace 

informací a zveřejňování dokumentů na webových stránkách Českého svazu házené 

týkající se sekce Odvolací a kontrolní komise. 

 

Členové se jednohlasně shodli na kompetencích předsedy Odvolací a kontrolní 

komise, který bude komisi zastupovat navenek zejména ve vztahu k Exekutivě 

Českého svazu házené a místopředsedy Odvolací a kontrolní komise, který v době 

časové zaneprázdněnosti předsedy, bude tohoto v jeho kompetencích zastupovat. 

 

 

4. Projednání podnětu Libora Skružného, předsedy Středočeského 

krajského svazu házené 

 
Předseda JUDr. Josef Skácel přistoupil k projednávání bodu 4 programu jednání a 

seznámil přítomné členy s prvním podnětem doručeným Odvolací a kontrolní komisi, 

jež byl zaslán panem Liborem Skružným, předsedou Středočeského krajského svazu 

házené. K tomuto členové prošli jak zápis z jednání exekutivy č. 25 ze dne 13. 8. 2015 

a platný soutěžní řád házené. Po dlouhé diskuzi členové zaúkolovali předsedu JUDr. 

Josefa Skácela k vyzvání Exekutivy k vyjádření se ve lhůtě max. pěti kalendářních dnů 

k přijatému podnětu a k doručení dalšího zápisu z jednání Exekutivy konaného 

4. 9. 2015 s tím, že 6. kalendářním dnem po doručení výzvy Exekutivě, dojde 

k propojení všech členů Odvolací a kontrolní komise a jejich hlasování per rollam o 

stanovisku OKK k doručenému podnětu. Dané rozhodnutí je nutné učinit v krátké 

časové lhůtě, a to vzhledem k možnému dopadu rozhodnutí Exekutivy do již 

rozehraného soutěžního ročníku. 
 

 

 



5. Závěr  
 

Předseda valné hromady poděkoval přítomným členům za účast i za hladký průběh 

prvního jednání. Po poděkování předseda konstatoval, že na jednání se projednaly 

všechny body pořadu jednání, které byly tímto vyčerpány, a jednání ve 20.00 hod. 

ukončil.  

 

V Praze dne 10. 9. 2015 

 

 

 

 

                 předseda               zapisovatel 

        JUDr. Josef Skácel          Mgr. Ivana Sládková 

 

  

 

 

 


